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اختصاص بیش از یک  میلیارد به ترمیم سقف 
پایانه شهید کلانتری

رئیس ســازمان حمل ونقل بار و مســافر 
شــهرداری کرج از اختصاص یک  میلیارد و 
۲۰۰ میلیون تومان برای ترمیم سقف پایانه 

مسافربری شهید کلانتری خبر داد.
منوچهر خسروزاده با اشاره به بازدید از پایانه مسافربری 
شهید کلانتری، اظهار کرد: در پایانه شهید کلانتری 
برای رفاه مسافران پروژه هایی تعریف شده و در حال اجرا 
است.وی از اختصاص یک میلیارد و ۲۰۰ میلیون تومان 

برای ترمیم سقف این پایانه خبر داد و گفت: سقف پایانه مسافربری شهید کلانتری از ۲۵ سال 
گذشته تاکنون ترمیم نشده بود.

رئیس سازمان حمل ونقل بار و مسافر شهرداری کرج همچنین به وضعیت مبلمان داخلی 
پایانه اشاره کرد و گفت: نوسازی مبلمان نیز در دستور کار است.خسرو زاده همچنین که انجام 
خط کشی و آسفالت پایانه مسافربری شهید کلانتری نیز اشاره کرد و گفت: پروژه های در حال 

احداث به صورت مستمر مورد بازدید قرار می گیرند.

 رفع تصرف و آزادسازی 10 هزار متربع از حریم 
و بستر رودخانه کچرود شهرستان نوشهر

به گــزارش روابط عمومی شــرکت آب منطقه ای مازنــدران ،در مورخ 
۱۸ شهریور ماه ۱۴۰۰ با پیگیری های حقوقی ، نظارت کارشناسان منابع 
آب شهرستان نوشهر و با بکارگیری امکانات بیش از ۱۰۰۰۰ مترمربع از 
اراضی تصرف شده در حریم و بستر رودخانه کچرود در محدوده روستاهای 

وازیوار،عزت و فراشکلای شهرستان نوشهر رفع تصرف و آزاد گردید.
کلانتریان سرپرست منابع آب نوشهر،چالوس و کلاردشت با اشاره به جرم بودن هرگونه تجاوز 
و ساخت و ساز غیرمجاز در حریم و بستر رودخانه گفت : پس از اخذ حکم قضایی با هماهنگی 
نیروی انتظامی با اعزام چند دستگاه ماشین آلات برای تخریب ۵ واحد غیر مجاز اقدام نمودیم.

وی افزود شهروندان در صورت مشاهده چنین تخلفاتی در هرساعتی از شبانه روز موضوع را با 
شماره گیری تلفن گویای 18۲1 به اطلاع شرکت آب منطقه ای مازندران برسانند .

محمد اسدیان:
کاربري و نوع فعالیت  فرهنگسراها قبل از ساخت بر 

اساس خواسته شهروندان ارزیابی شود
رئیس مرکز پژوهــش و مطالعات راهبردی 
شورای اسلامی شهر کرج گفت: براي طراحي 
برنامه ها، اختصاص ســرانه هاي فرهنگي- 
آموزشــي، اولویت اول نیازسنجي و توجه به 

نیازهاي شهروندان در هر محله است.
جواد چپردار رئیس شــورای اسلامی شهر  به همراه 
محمد اسدیان رئیس مرکز پژوهش و مسعود محمدی 
رییس کمیسیون عمران و حمل و نقل از سطح منطقه 

۴ شهرداری کرج بازدید و با شهروندان این منطقه گفت وگو کردند.محمد اسدیان در بازدید 
از فرهنگسرای در حال ســاخت این منطقه اظهارداشت: این فرهنگسرا در جنب باغ ترابی 
در مراحل پایان فعالیت هاي عمراني فاز اول قرار دارد و تاکنون ۷۰ درصد پیشرفت فیزیکی 
داشته است که براي انجام فعالیت هاي فرهنگي و هنري در نظرگرفته شده است.رئیس مرکز 
پژوهش و مطالعات راهبردی شورای اسلامی شهر کرج افزود: با توجه به وجود محله های 
مختلف، نمی شود برای تمام فرهنگسراهای شهرداری نسخۀ واحدی پیچید؛ بنابراین شهرداری 
با پژوهش و نظرسنجی براساس نیازهای محلات فرهنگسراها را راه اندازی و برنامه تک نسخه 
ای  تعریف کند.اسدیان بیان کرد: مطالبات شهروندان در مناطق 1۰ گانه شهری متفاوت است، 

بنابراین نمی توان نسخه ای یکسان برای همه فرهنگسراهای شهر ارایه داد.

چراغ روزشمار اجرای طرح ها در بافت های فرسوده روشن شود چراغ روزشمار اجرای طرح ها در بافت های فرسوده روشن شود 
معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان کرج 
گفت: در ادوار پیشــین اراده ای برای تحول و 
احیاء بافت های فرسوده شهری وجود نداشته 
است و از شــورای انقلابی دروه ششم انتظار 
می رود با اقدامات جهادی وارد میدان کار شوند. 
 غفور قاسم پور در »شانزدهمین جلسه ستاد بازآفرینی 
پایدار شهری کرج« که با محوریت بررسی سند توسعه 
تحول محله ها و بافت های فرسوده ی اوقافی ها، مصباح 
و حصــارک بالا با حضور مهاجری رئیس کمیســیون 
معماری و شهرســازی شورای شهر کرج ، ایزدیار عضو 
شورای اسلامی شهر کرج، احمدی پرگو معاون معماری 
و شهرسازی شهرداری کرج،  عاقلی رئیس سازمان عمران 
و بازآفرینی فضاهای شــهری شهرداری کرج در محل 
فرمانداری کرج برگزار شد، ضمن تسلیت ایام با تحلیلی 
از وضعیت اقدامات صورت گرفته در بافت های فرسوده 
کلانشــهر کرج در سالهای اخیر، اظهار داشت: اقداماتی 
که تا به اکنون در حوزه احیاء بافت های فرســوده شهر 
 کرج صورت گرفته در قواره ی چهارمین کلانشهر کشور 

نیست.
 وی با بیان اینکه باید از تجارب سایر کلانشهرها در این 
زمینه بهره برد، افزود: احیاء بافت های فرسوده معضلی چند 
وجهی است و از ابعاد مختلف اجتماعی، فرهنگی، زیست 

محیطی، مدیریت بحران و.. باید به آن پرداخته شود.
 لزوم اجرای طرح های بزرگ و کلیدی 

در بافت های فرسوده شهر کرج 
 قاسم پور تشکیل شورای انقلابی شهر کرج را سرآغاز 
حرکت های جهادی و انقلابی در این زمینه دانست و بیان 

کرد: راه نجات و مفر از بافت های فرسوده شهری اجرای 
پروژه های کلیدی و مهم است. نباید تمام تصورات بر این 
باشد که تنها متولی امر در بهسازی و نوسازی بافت های 
فرسوده شهری دولت و شــهرداری ها هستند، در این 
زمینه دستگاه های مختلفی عضو می باشند که باید از 
ظرفیت های تمامی بخش ها برای اقدامات عملیاتی گام 
برداشت. معاون استاندار گفت: قانون نیز صراحتاً تکلیف 
دستگاه ها را در روند اجرای طرح بازآفرینی پایدار شهری 
مشخص کرده است و طبق قانون 3۰ درصد اعتبارات باید 
صرف محلات هدف  شود و دستگاه ها نیز باید پایند به 

تعهدات و مصوبات برای اجرای کامل کار باشند. 
قاسم پور در ادامه خواســتار تشکیل کارگروه ویژه ای 
به منظور بهره مندی از ظرفیت سایر کلانشهر ها شد و 
افزود: انتظار می رود اعضای این ســتاد بازدید میدانی از 
سایر شهرهای موفق در این زمینه داشته باشند و تجربیات 
آنان را در شهر کرج اجرایی نمایند.  وی بیان کرد: فراخوان 
شهرداری برای مشــارکت سرمایه گذاران و پیش بینی 
بسته های تشویقی برای بازآفرینی و بهسازی محله ها و 
بافت های فرسوده می تواند بخشی از موانع را در اجرایی 

نشدن طرح ها بردارد.

لزوم تشکیل کارگروه پیشگیری از بافت های 
ناکارآمد و فرسوده شهر کرج 

 معاون اســتاندار در ادامه با اشــاره به رشــد روزافزون 
بافت های فرسوده در شهر کرج پیش بینی کرد حصاری 
دیگری نیز در راه اســت  که باید با برنامه ریزی جلوی 
رشد آنها را گرفت. قاسم پور گفت: کارگروه پیش بینی و 
پیشگیری از گسترش بافت های ناکارآمد و فرسوده شهر 
کرج بمنظور جلوگیری از گسترش این مناطق در شهر 
کرج نیاز مبرم و جدی است. وی همچنین بر ضرورت هم 
افزایی و هماهنگی بین دستگاهی در اجرای مصوبات تأکید 
کرد و گفت: کلیه دستگاه های مدیریتی و خدماتی نقش 

موثری در فرایندهای بازآفرینی محلات دارند. 
قاســم پور در ادامه تأکید کرد: مخالف جلسات بدون 
خروجی هستیم و  متاسفانه در طول این سالها در کلانشهر 
کرج اقدامات چشــمگیری برای بازآفرینی بافت های 

فرسوده برنداشته ایم.
 از مشارکت مردم در بهسازی محلات

 استفاده شود 
وی افزود: باید طرح همیاران محلات را در بافت های 
فرسوده به راه انداخت و از مشارکت خود مردم برای احیاء 
محله ها بهره مند شد. قاسم پور با تاکید بر ضرورت بهره 
مندی از ظرفیت بخش خصوصی در این زمینه بیان کرد: 
با سخت گیری ها سرمایه گذاران را فراری ندهیم و جلوی 
آنها را نگیریم. وی ادامه داد: پیگیری صدور اسناد مالکیت 

در این مناطق نیز یکی از الزامات جدی است.
فرماندار کرج گفت: اطلس بازآفرینی پایدار شهری کرج 
باید تدوین شود، در این اطلس نقشه مناطق فرسوده کرج 

مشخص شده و نیازها و الزامات و زیرساخت های مورد 
نیاز نیز پیش بینی شود. 

چراغ روزشمار طرح ها روشن شود 
 وی افزود: در اجرای طرح ها علاوه بر اینکه باید وظایف 
دستگاه ها مشخص باشــد، چراغ طرح ها نیز در اجرای 
پروژه ها روشن شــود و چشم انداز کوتاه مدت برای آن 
پیش بینی شود. قاسم پور گفت: هوشمندسازی محلات 
و پیش بینی مدیریت بحران در مناطق هدف مفغول نماند. 

احیاء بافت های تاریخی سلیمانیه کرج تا 
حمام مصباح در دستور کار 

 در این جلســه مقرر شد طرح ویژه ای در حوزه میراث 
فرهنگی، با هدف حفاظت و صیانت از هویت تاریخی و 
بافت های فرســوده این اماکن از کاخ سلیمانیه تا حمام 
مصباح کرج با مشارکت فرمانداری کرج، شهرداری، میراث 

فرهنگی و گردشگری پیگیری و اجرایی شود. 
فرماندار کرج همچنین به دستگاه های عضو تکلیف کرد 
ظرف مــدت دو هفته آتی برنامه های اجرایی خود را به 
دبیرخانه ستاد بازآفرینی پایدار شهری در فرمانداری کرج 
اعلام نمایند. در ادامه این جلسه سند توسعه تحول محله ها 
و بافت های فرسوده ی اوقافی ها، مصباح و حصارک بالا 

توسط مشاوران طرح تشریح شد. 
 بازدید میدانی از دفتر تسهیل گری 

حیدرآباد کرج 
فرماندار شهرســتان کرج پس از تشکیل شانزدهمین 
جلسه ستادبازآفرینی پایدار شهری کرج به صورت میدانی 
با حضور جمعی از اعضای شورای شهر کرج از دفترتسهیل 

گری محله ی حیدرآباد کرج بازدید بعمل آوردند.

اخبار کوتاه 

علی قاسم پور:

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه ساری خبر داد:

مدیرعامل شرکت مخابرات منطقه مازندران خبر داد؛

مشاور امور ایثارگران سازمان راهداری:

شفاف سازی تهاتر در مدیریت شهری کرج ضروری است

همکاری نفت و بهداشت در عبور از پیک کرونا

اتصال تمامی مدارس روستایی مازندران به اینترنت رایگان پرسرعت

اقتدار و امنیت امروز کشور مرهون خون شهدا است

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج 
گفت: شفاف ســازی تهاتر با هدف 
پیشــگیری از فســاد ، رانت و سایر 
تخلفات در مدیریت شــهری کرج 

ضروری است.
علی قاسم پور در نطق پیش از دستور یازدهمین 
جلسه رسمی شورای اسلامی شهر اظهارداشت: 
به نظر می رسد که شهردار کرج در امر معاملات 
و تهاتر تجدید نظر جدی داشــته باشد و از نظر 
مالی و اعتباری معاملات مورد بررسی دقیق قرار 

گیرد.وی ادامه داد: شفافیت در معاملات املاک شهری  و تهاتر از رانت ، فساد 
و مشکلات دیگر جلوگیری خواهد کردو باید در چارچوب قانونی عمل کرد.

قاسم پور در بخش دیگری از سخنانش با تاکید بر تفویض اختیارات به مدایران 
مناطق و سازمان های شهرداری کرج گفت : از آنجا که شهرداری دارای نیروهای 
انقلابی، توانمند وپاکدست فراوانی است باید شهردار در بحث تفویض اختیار به 

مدیران مناطق و سازمان های تابعه اقدام لازم به 
عمل آورد.وی بیان داشت : البته در بحث  منابع 
مالی این تفویض اختیارات می تواند با بررسی 

بیشتر انجام شود.
سخنگوی شــورای اسلامی شــهر کرج در 
خصوص شرکت های پیمانکاری طرف قرارداد 
شــهرداری کرج نیز گفت : در این بخش باید 
نظارت ها بیشــتر شــود و از نظام پیمانکاری 

سالاری فاصله گرفت.
قاسم پور افزود: نظارت بر پرداخت حقوق، بیمه 
و بیمه تکمیلی  کارکنان و کارگران شرکت های پیمانکاری ضروری است تا در 

این زمینه از حقوق این قشر به خوبی حمایت شود.
سخنگوی شورای اســلامی شهر کرج تاکید کرد که در بحث شرکت های 
پیمانکاری باید بازنگری شود تا ضمن ارتقای خدمات شاهد بروز مشکلاتی برای 

کارگران این شرکت ها نباشیم.

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه ساری گفت : 
اجرای دقیق شیوه نامه های بهداشتی با بیشترین مواجه مردمی 
در سطح جایگاههای عرضه سوخت کمکی درجهت عبور از پیک 

کرونایی شد.
سبحان رجب پور مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه ساری در 
جلسه پیشگیری کرونا که در سالن جلسان شرکت در تاریخ 1۴۰۰/6/1۴ برگزار 
شــد ، بیان کرد : از روزهای آغازین شیوع کرونا در ایران منطقه ساری در دو 
بخش درون سازمانی و برون سازمانی با رعایت دقیق شیوه نامه های بهداشتی 
و بازدید های مستمر و پیگیری آسیب دیده های احتمالی در مهار بیماری کرونا 
تا حدود زیادی موفق بوده است .وی افزود : تعداد بازدیدهای مرتبط با رعایت 
پروتکل های بهداشتی در مجاری عرضه سوخت از 1۵ اسفند 1398 لغایت 1۵ 
مرداد سال 1۴۰۰ حدود ۴۰۲۵۰ بازدید بوده که در این بازدیدها نحوه عملکرد 
و رعایت موارد بهداشتی مورد بررسی قرار گرفته و ضرورت استفاده از ماسک 

و دستکش و مواد ضد عفونی کننده در جایگاهها مورد پیگیری قرار گرفت .
سبحان رجب پور  با تقدیر از همکاری خوب مالکان مجاری عرضه سوخت 
در بحران ویروس کرونا ، اظهار کرد  : در حال حاضر کلیه پرسنل شرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی منطقه ساری و مجاری عرضه سوخت در تلاشند تا 
با به وجود آوردن محیطی بهداشتی و دور از استرس در سطح پمپ بنزینها و 

جایگاههای سی ان جی ، سوخت مورد نیاز مشتریان را توزیع نمایند .
وی تاکید کرد : جلسات پیشگیرانه با بررسی میزان حساسیت رعایت شیوه 
نامه های بهداشتی از آغاز شیوع ویروس کرونا تا کنون بالغ بر 83 جلسه می باشد 
که در آن راهکارهای پیشــنهادی همکاران نیز مورد بررســی قرار می گیرد، 
این در حالیســت که تیمهای مراقبتی بهداشتی و کنترل و نظارت شرکت به 
صورت مستمر در حال رصد بهداشتی کلیه جایگاههای عرضه سوخت هستند 
و در صورت مشاهده عدم رعایت موارد بهداشتی برخورد قانونی لازم از سوی 

مسئولین ذیربط بعمل خواهد آمد .

مدیرعامل شــرکت مخابرات منطقه 
مازندران با بیان اینکه تمامی مدارس 
روستایی به اینترنت پرسرعت رایگان 
متصل شــده اســت، گفت: بیش از 
۲۰۰ مدرسه شهری به فیبر نوری و 
سرویس ftth با سرعت ۲۰۰مگابیت 

بر ثانیه متصل شدند.
رسول علی اصغرپور درباره مهمترین اقدامات 
انجام شــده در ســال 1۴۰۰ شرکت مخابرات 
مازندران اظهار کرد: اینترنت ۲۵ روستا از طریق 

فیبر نوری اتصال شــد که اقدام بسیار خوبی بوده است.وی با اشاره به افزایش 
پهنای باند کافوهای نوری و مراکز روســتایی از ۴ تا ۲۰ برابر، افزود: راه اندازی 
اینترنت فورجی همراه اول در ۲6 ســایت جدید نیز از جمله اقدامات دیگر این 
شرکت بوده است.مدیرعامل شرکت مخابرات منطقه مازندران با اعلام اینکه 
تکنولوژی اینترنت همراه اول در 13۰ ســایت از تریجی به فورجی ارتقا یافت، 

تصریح کرد: رینگ فیبر پروتکشن غرب استان 
در دو مسیر عباس آباد-رامســر و عباس آباد-
کلاردشت در مجموع به طول ۴۰ کیلومتر انجام 
شــد. علی اصغرپور یادآور شد: از دیگر پروژه ها 
می توان به اجرای فیبر منطقه دودانگه ساری به 
طول ۴۵ کیلومتر اشاره کرد و افزود: همچنین 
پروژه فیبر زیرآب به لاجیم به طول ۵۰ کیلومتر 
آغاز شــده اســت.وی با تاکید بر اینکه تمامی 
مدارس روستایی به اینترنت پرسرعت رایگان 
متصل شده است، خاطرنشان کرد: اتصال بیش 
از ۲۰۰ مدرســه شهری به فیبر نوری و سرویس ftth با سرعت ۲۰۰مگابیت 
بر ثانیه نیز انجام شــده است. مدیرعامل شرکت مخابرات منطقه مازندران با 
نگرانی از سرقت  کابل های مخابراتی در مازندرانی و هزینه بالایی به این شرکت 
تحمیل می شود، خاطرنشان کرد: اگر بحث سرقت ها نبود طی دو سال گذشته 

می توانستیم دست کم 1۰۰ روستای دیگر را به فیبر نوری متصل کنیم.

مصطفی رحیمیان مشاور ریاســت در امور ایثارگران سازمان 
راهداری وحمل و نقل جــاده ای در دیدار با خانواده های معزز 
شهدای اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مازندران 
عنوان کرد : امروزه اقتدار و امنیت کشور مرهون خون شهدای 

والامقام ماست.
به گزارش روابط عمومی اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای مازندران، 
مصطفی رحیمیان در این دیدار گفت: شهدا طلایه داران و پرچمداران راستین 
عرصه های عشق و معرفت بوده و خدمت به خانواده ی آنان توفیقی عظیم و 

الهی است.
مشــاور ریاست در امور ایثارگران سازمان راهداری وحمل و نقل جاده ای در 
این دیدار ، ضمن اشــاره به این مطلب که دیدار و سرکشــی از خانواده های 
معظم شهیدان ، جانبازان و ایثارگران جز دغدغه های همیشگی مهندس امانی 
) ریاست سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای ( بوده ، خاطر نشان ساخت: 

همه ما در مقابل شهدا، ایثارگران و جانبازان و بزرگ منشی خانواده های آنان 
مسئول بوده و باید هرچه در توان داشته دین خود را به آنان ادا کنیم ، هر چند 

سختی هایی که این عزیزان کشیده اند با هیچ خدمتی قابل جبران نیست.
رحیمیان مشاور ریاســت در امور ایثارگران سازمان راهداری وحمل و نقل 
جاده ای افزود: خانواده های معظم شهدا و ایثارگران با گذشتن از ارزشمند ترین 

هستی خود، جهاد فی سبیل ا... را انجام دادند.
مشاور ریاست در امور ایثارگران ســازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای 
تصریح کرد: خانواده های شهدا با حرکت در مسیر شهدا، صبر و استقامت پیشه 

کردند و ما باید همواره قدردان آن ها باشیم.
شایان ذکر است دیدار با خانواده های شهیدان »سیدهادی محمدی امرئی«و 
»عبدالله عبدی« و تجلیل از جانبازان و ایثارگران این اداره کل آقایان » ماشالله 
ابراهیمی و » نادرچنانی » از برنامه های سفر مشاور ریاست در امور ایثارگران 

سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای به مازندران بود.

نایب رئیس شــورای اسلامی شهر کرج با اشاره 
به شرایط کنونی جامعه و سوق جوانان به سمت 
فرهنگ غرب، بر ضرورت رونق هنر انقلابی میان 

آنان تاکید کرد.
علیرضا رحیمی در نطق پیش از دستور یازدهمین جلسه رسمی 
شورای شهر کرج، رونق هنر انقلابی را به عنوان یک ضرورت 

در کشور به ویژه کلانشهرها بیان کرد.
وی ضمن تسلیت سالروز شهادت حضرت رقیه )س(، همچنین 
تبریک روز سینما به هنردوستان و صحنه گردانان عرصه هنر و 
سینما، به فرمایش حضرت آیت الله خامنه ای)مدظله( در دیدار 
روز اول با دولت منتخب که فرمودند: » ســینما، هنر، کتاب و 
مطبوعات را شکوفا کنید« اشاره کرد و گفت: با توجه به فرمایش 
مقام معظم رهبری، ضرورت دارد تا راهکارهایی جهت افزایش 
ســرانه مطالعه، رونق فرهنگ انقلابی و توجه به مطبوعات و 

سینما را ارائه کنیم.
رحیمی ضمن تاکید در ضرورت بالا بردن سرانه های فرهنگی 
و هنری، اظهار داشت: باید تمهیداتی در این زمینه اندیشیده شود 

تا با سرعت بیشتری شاهد تحقق این مهم باشیم.

رحیمــی تاکید کرد: شــهرداری باید در خصوص توســعه 
زیرســاخت ها و رونق هنر انقلابی، کتاب، مطالعه و فرهنگ 
برنامه ریزی کند و با فراخوان از سرمایه گذاران و علاقمندان 
و مالکین جهت اجرای این اقدامات و توسعه سرانه سینما دعوت 

به همکاری کند.
 بهره گیری از مدیران پاکدست، شهر را از تخلفات 

پاکسازی می کند 
نایب رئیس شورای اسلامی کرج در ادامه نطق خود از تربیت 
نیروهای پاکدست از سوی اداره کل بازرسی و سپردن سکان 
خدمت به دســت آنها یاد کــرد و گفت: در حال حاضر با نظر 
مساعد شهردار،  این اقدام، از سوی اداره کل حراست نیز در حال 
پیگیری است و معاون خدمات شهر منطقه 1 از عوامل خوب 

حراست منصوب شده است.
نایب رئیس شــورای اسلامی شــهر کرج ضمن قدردانی از 
شهردار کرج، مدیر کل حراست و مدیر منطقه یک، به اقدامات 
مدیــر این منطقه در بازدید اخیــرش و اقدامات جهادی وی 
 اشاره کرد و افزود: این اقدامات ستودنی است و جای قدردانی 

دارد.

 دانشگاه علوم پزشکی پرسنل شهرداری کرج را 
در برابر کرونا واکسینه کند 

نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به همکاری 
دانشگاه علوم پزشکی و شهرداری در خصوص مقابله با بیماری 
کرونا و واکسینه کردن مردم، گفت: تمام پرسنل شهرداری نیز 
باید از سوی دانشگاه علوم پزشکی واکسینه شوند.رحیمی به 
موضوع یکپارچگی و وحدت در نهادها و دستگاه های خدمات 
رسان شهر با همکاری شورا اشاره کرد و افزود:  برابر بندهای 
ماده ۵۵ قانون شهرداریها و قانون وظایف شوراها و طبق بند ۴ و 

1۵ ماده ۵۵ مساعدتهایی به دانشگاه علوم پزشکی استان برای 
افزایش سلامت عمومی و مقابله با بیماری کرونا به عمل آمده 
است. وی اضافه کرد: با توجه به اینکه پرسنل شهرداری نیز در 
اماکن عمومی جهت خدمت رسانی به شهروندان حضور مداوم 
دارند، لازم است دانشگاه علوم پزشکی در خصوص واکسینه 

کردن آنان اقدام کند.
 کلاس های اول ابتدایی حضوری برگزار شود 

نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج در آخرین نطق پیش از 
دستور خود  با اشاره به آسیب های برگزاری کلاسهای آنلاین 
مدارس، خواستار برگزاری حضوری کلاس های اول ابتدایی 
شد. رحیمی ضمن یادآوری نزدیک شدن آغاز سال تحصیلی و  
مهر ماه اظهار داشت:  متاسفانه با شیوع بیماری کرونا، آموزش 

حضوری در مدارس منتفی و سامانه »شاد« راه اندازی شد.
وی ادامه داد: در این راســتا  شتابزدگی در آموزش مجازی و 
نحوه اســتفاده از آن آسیبهایی را به همراه داشته که از جمله 
آن می توان به کاهش سطح مهارت و آموزش دانش آموزان، 
بروز مشــکلات استفاده از فضای مجازی و ناهنجاریهای آن 

اشاره کرد.

نایب رئیس شــورای شــهر از دیگر آســیب های آموزش 
مجازی در مدارس از عدم وجود امکانات سخت افزاری برای 
برخی خانواده های محلات کم برخوردار سخن گفت و افزود: 
مشکلات بین فرزندان و والدین و عدم مدیریت انرژی نوجوانان 
و کودکان در راســتای تلاش و تکاپو و هیجانات کودکانه نیز 
از دیگر مشکلاتی اســت که این روزها خانواده ها در آموزش 

مجازی با آن درگیر هستند.
رحیمی گفت: بر همین اساس از مدیر  کل آموزش و پرورش 
اســتان می خواهیم که برنامه ریــزی های لازم جهت کنند 

برگزاری حضوری دوره ابتدائی ) کلاس اول ( را انجام دهد. 
وی در بخش دیگری از صحبت های خود به تذکر امام جمعه 
کلانهشر کرج در خصوص هیئت امنائی شدن برخی مدارس 
در محلات کم برخوردار  اشــاره کرد و گفت: این موضوع هم 
قبلًا در مدرسه راهنمایی شهید مجید عالم بخش در حد واسط 
محلات چهارصد دستگاه، دولت آباد و کوی کارمندان جنوبی 
به آموزش و پرورش منعکس شده که لاجرم اقدام اصلاحی 
صورت نگرفته و انتظار داریم ایشان نسبت به بازگشت به حالت 

اول مدارس اقدام کنند.

ضرورت رونق هنر انقلابی میان جوانان  آگهی موضوع ماده 3 و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

نظــر بــه دســتور مــواد 1 و 3 قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت اراضــی و ســاختمان هــای 
فاقــد ســند رســمی مصــوب 1390/09/20 امــاک و متقاضیانــی کــه در هیــأت موضــوع 
ــات  ــورد رســیدگی و تصرف ــل م ــی آم ــد ثبت ــور مســتقر در واح ــون مذک ــک قان ــاده ی م
ــه  ــده جهــت اطــاع عمــوم ب ــان محــرز و رأی لازم صــادر گردی ــه و بامعــارض آن مالکان

شــرح ذیــل آگهــی مــی گــردد:
اماک متقاضیان واقع در بخش یازده ثبت آمل - دهستان هرازپی

1- اصلی) قریه مصیبتان(
747 فرعــی آقــای نقــی حریــری در ششــدانگ اعیانــی یــک قطعــه زمیــن بــا ســاختمان 
ــداری  ــع. خری ــه مســاحت 454/91 مترمرب ــه اســت ب ــی کــه کل عرصــه آن موقوف احداث
شــده باواســطه از مصطفــی رحمانــی و مــع الواســطه از برزیــن رضائــی و ســعید تنکابنــی 

و مصطفــی بــراری و رضــا رضاعلیــزاده و غامحســن تقــی زاده.
لــذا بــه موجــب مــاده 3- قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و ســاختمان های 
فاقــد ســند رســمی و مــاده 13- آییــن نامــه مربوطــه ایــن آگهــی در دو نوبــت بــه فاصلــه 
15 روز از طریــق روزنامــه محلــی و کثیرالانتشــار در شــهرها منتشــر و در روســتاها رأی 
هیــأت الصــاق تــا در صورتکیــه اشــخاص ذینفــع بــه آرای اعــام شــده اعتــراض داشــته 
باشــند بایــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی در روســتاها از طریــق الصــاق در محــل تــا دو 
مــاه اعتــراض خــود را بــه اداره ثبــت محــل وقــوع ملــک تســلیم و رســید اخــذ نماینــد. 
معتــرض بایــد ظــرف یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض مبــادرت بــه تقدیــم دادخواســت 
بــه دادگاه عمومــی محــل نمایــد و گواهــی تقدیــم دادخواســت بــه اداره ثبت محــل تحویل 
دهــد کــه در ایــن صــورت اقدامــات ثبــت موکــول بــه ارائــه حکــم قطعــی دادگاه اســت و 
در صورتــی کــه اعتــراض در مهلــت قانونــی واصــل نگــردد یــا معتــرض، گواهــی تقدیــم 
دادخواســت بــه دادگاه عمومــی محــل ارائــه نکنــد اداره ثبــت مبــادرت بــه صــدور ســند 
مالکیــت مــی نمایــد و صــدور ســند مالکیــت مانــع از مراجعــه متضــرر بــه دادگاه نیســت. 
بدیهــی اســت برابــر مــاده 13 آئیــن نامــه مذکــور در مــورد قســمتی از اماکــی کــه قبــاً 
اظهارنامــه ثبتــی پذیرفتــه نشــده، واحــد ثبتــی بــا رأی هیــأت پــس از تنظیــم اظهارنامــه 
حــاوی تحدیــد حــدود، مراتــب را در اولیــن آگهــی نوبتــی و تحدیــد حــدود بــه صــورت 
ــد  ــان ثبــت و فاق ــه امــاک در جری ــه اطــاع عمــوم مــی رســاند و نســبت ب همزمــان ب
ــه صــورت اختصاصــی  ــد حــدود را ب ــی آگهــی تحدی ــد حــدود، واحــد ثبت ســابقه تحدی

منتشــر مــی نمایــد./ م الــف: 1189043
تاریخ انتشار نوبت اول: 1400/06/24 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1400/07/07

فیض الله ذبیحی، سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک آمل    2505

رونوشت آگهی حصر وراثت
خانــم همــه نــاز کیوانــی دارای شناســنامه شــماره 241 بــه شــرح دادخواســت بــه کاســه 418/1400 از ایــن شــورا 
درخواســت گواهــی حصــر وراثــت نمــوده و چنیــن توضیــح داده کــه شــادروان گل نــاز آشــوری هفشــجانی بشناســنامه 
ــه حیــن الفــوت آن مرحــوم منحصــر اســت  ــه ورث ــدرود زندگــی گفت ــگاه دائمــی خــود ب ــخ 1/5/99 اقامت 2 در تاری
بــه 1_همــه نــاز کیوانــی هفشــجانی ش ش 241 )دختــر متوفــی( 2_شــیرزاد کیوانــی هفشــجانی ش ش 8  ، 3_بــرزو 

کیوانــی هفشــجانی ش ش 7220)پســران متوفــی( 
اینــک بــا انجــام تشــریفات مقدماتــی درخواســت مزبــور را یکمرتبــه آگهــی مینمایــد تــا هرکســی اعتراضــی دارد و یــا 
وصیتنامــه از متوفــی نــزد او باشــد  از تاریــخ نشــر آگهــی ظــرف یــک مــاه بــه شــورا تقدیــم دارد و الا گواهــی صــادر 

خواهــد شــد.
قاضی شورای حل اختلاف شماره 1۹ هفشجان 
حوزه قضایی شهرکرد 
نعمت اله سلیمانی  24۹4

آگهی حصروراثت
اقــای علــی بخشــنده رحیــم آبــاد بــه شــماره شناســنامه 1505 فرزنــد محمــد حســین از این شــورا درخواســت گواهی 
حصروراثــت نمــوده و چنیــن توضیــح داده کــه شــادروان حلیمــه علیجانــی فرزنــد جانعلــی در تاریــخ 1393/04/22 در 
شهرســتان رحیــم ابــاد  فــوت نمــوده اســت و ورثــه آن مرحــوم بــه شــرح زیــر تعرفــه شــده انــد : 1- علــی بخشــنده 
ــم  ــی اکــرم بخشــنده رحی ــی 2- عل ــد متوف ــدر محمــد حســین فرزن ــام پ ــاد شــماره شناســنامه 1505 ن ــم آب رحی
آبــاد شــماره شناســنامه 1506 نــام پــدر محمــد حســین فرزنــد متوفــی 3- کرمعلــی بخشــنده رحیــم آبــاد شــماره 
شناســنامه 1507 نــام پــدر محمــد حســین فرزنــد متوفــی 4- جاویــد بخشــنده رحیــم آبــاد شــماره شناســنامه 1750 
نــام پــدر محمــد حســین فرزنــد متوفــی5- زیبــا بخشــنده رحیــم آبــاد شــماره شناســنامه 1749 نــام پــدر محمــد 
ــد  ــام پــدر محمــد حســین فرزن ــاد شــماره شناســنامه 2203 ن ــد متوفــی6- همــا بخشــنده رحیــم آب حســین فرزن

متوفــی7- زری بخشــنده رحیــم آبــاد شــماره شناســنامه 2485 نــام پــدر محمــد حســین فرزنــد متوفــی
بــه غیــر از وراث نامبــرده بــالا ورثــه دیگــری نــدارد اینــک پــس از ماحظــه دادخواســت و انجــام تشــریفات قانونــی و ثبت 
آن بــه شــماره 0000316مفــاد درخواســت مزبــور را در یــک نوبــت آگهــی مــی نمایــد چنانچــه هــر شــخص اعتــراض 
دارد و یــا وصیــت نامــه از متوفــی نــزد او باشــد از تاریــخ نشــر آگهــی ظــرف یــک مــاه بــه دفتــر شــعبه  دوم شــورای 
حــل اختــاف    رحیــم ابــاد  تســلیم نمایــد در غیــر ایــن صــورت گواهــی حصروراثــت برابــر درخواســت خواهــد شــد .
قاضی شورای حل اختلاف شعبه دوم شهری رحیم آباد – محمد تاواتاو 24۹۹

 
آگهی حصروراثت

اقــای عظیــم بابائــی بــه شــماره شناســنامه 2690721902 فرزنــد محمــد از ایــن شــورا درخواســت گواهــی حصروراثــت 
نمــوده و چنیــن توضیــح داده کــه شــادروان محمــد بابائــی فرزنــد علــی مــراد در تاریــخ 1400/04/28 در شهرســتان رحیم 
ابــاد  فــوت نمــوده اســت و ورثــه آن مرحــوم بــه شــرح زیــر تعرفــه شــده انــد : 1- زهــرا بابائــی شــماره شناســنامه 161 
نــام پــدر محمــد فرزنــد متوفــی 2- نســاء بابائــی شــماره شناســنامه 162 نــام پــدر محمــد فرزنــد متوفــی 3-پرویــن بابائی 
شــماره شناســنامه 133 نــام پــدر محمــد فرزنــد متوفــی 4- جواهــر بابائــی شــماره شناســنامه 179 نــام پدر محمــد فرزند 
متوفــی 5- عزیــز بابائــی شــماره شناســنامه 180 نــام پــدر محمــد فرزنــد متوفی6-طالــب بابائــی شــماره شناســنامه 2 نام 
پــدر محمــد فرزنــد متوفی7-راضیــه بابائــی شــماره شناســنامه 2680285727 نــام پــدر محمــد فرزنــد متوفــی8- روح 
انگیــز بابائــی شــماره شناســنامه 347 نــام پــدر محمــد فرزنــد متوفی9- عظیــم بابائــی شــماره شناســنامه 2690721902 
نــام پــدر محمــد فرزنــد متوفــی 10- هاجــر عیســی پــور خســادان شــماره شناســنامه 9 نــام پــدر خــداداد همســر متوفــی 
بــه غیــر از وراث نامبــرده بــالا ورثــه دیگــری نــدارد اینــک پــس از ماحظــه دادخواســت و انجــام تشــریفات قانونــی و ثبــت 
آن بــه شــماره  0000285 مفــاد درخواســت مزبــور را در یــک نوبــت آگهــی مــی نماید چنانچه هر شــخص اعتــراض دارد و 
یــا وصیــت نامــه از متوفــی نــزد او باشــد از تاریــخ نشــر آگهــی ظــرف یــک مــاه به دفتــر شــعبه  دوم شــورای حــل اختاف    

رحیــم ابــاد  تســلیم نمایــد در غیــر ایــن صــورت گواهــی حصروراثــت برابــر درخواســت خواهــد شــد .
قاضی شورای حل اختلاف شعبه دوم شهری رحیم آباد – محمد تاواتاو 2501

شهرهوشمند،اقتصاد  کمیسیون  رئیس 
اسلامی  شورای  مشارکتهای  و  شهری 
شهر کرج گفت: افتتاح ایستگاه چهارراه 
طالقانی تا گلشهر تأثیر چندانی در کاهش 

ترافیک این منطقه نخواهد داشت.
عمار ایزدیار به همراه تعدادی از اعضا شــورای 
اسلامی شهر کرج در بازدید از آخرین روند مراحل 
تکمیل پروژه قطار شهری اظهار داشت: به دلیل 

کمبود تقاضای قابل توجه سفر در این مسیر و راه اندازی صرفاً ۲ رام قطار شاهد کاهش ترافیک در این مسیر 
نخواهیم بود اما اگر شورای ششم همت کند و بتوانیم این خط را به ایستگاه شهید سلطانی برسانیم و به مترو 

تهران متصل کنیم شاهد تأثیر شکرف ان در حمل و نقل شهری خواهیم بود .
رئیس کمیسیون شهرهوشمند،اقتصاد شهری و مشارکتهای شورای اسلامی شهر کرج افزود: بطور کلی 
توســعه حمل و نقل ریلی درون شهری موجب کاهش زمان سفر، صرفه جویی در مصرف سوخت های 
فســیلی، کاهش هزینه های استهلاک و تصادف خودروها، ایجاد دسترسی ساکنان حومه شهر به مرکز 

شهر خواهد شد .
ایزدیار بیان کرد: بازدید شورای شهر از پروژه مترو و توجه شورا در نخستین جلسات به موضوع مترو نشان 

از عظم جدی این مجموعه برای تحقق این پروژه کلان و مهم شهری است.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز در خصوص بازگشایی محور شمشک به 
دیزین گفت: شش سال بود از این محور ترددی انجام نمی شد ولی با پیگیری های انجام 
شده ۱۰ روز است که بازگشایی شده و خودروهای اداره کل راهداری از آن تردد دارند و 

به دنبال تعریض و آسفالت آن هستیم تا مردم بتوانند مجدداً از آن ترددکنند.
علی زندی فر  با اشــاره به آخرین وضعیت طرح تعریض محدوده پل فردیس اظهار کرد: این طرح در 
شورای ترافیک استان تاییده نهایی را گرفته و قسمتی ازعملیات اجرایی آن از یک ماه پیش آغاز شده است.

وی ادامه داد: در حال حاضر پیمانکار مشغول کار در محدوده زیرگذر شمالی آن است و به صورت ضربتی 
پروژه را پیش می برد.وی توضیح داد: تا کنون ۲۵ میلیارد تومان برای این پروژه تخصیص یافته و برای مابقی 

پروژه نیز به دنبال انتخاب پیمانکار از طریق برگزاری مناقصه هستیم.
زندی فر تاکید کرد: در مسیر تکمیل این پروژه دو پل باید تعریض شود و محور کرج به تهران هم اصلاحاتی 

نیاز دارد که با انجام آن ترافیک محدوده پل فردیس تا ۷۰ درصد کاهش می یابد.
این مسئول در پاسخ به مدت زمان تکمیل این پروژه گفت: در شرایط موجود برای تکمیل پروژه های عمرانی 

نمی توان زمان دقیقی را مشخص کرد ولی امیدواریم با تخصیص به موقع اعتبار، یک ساله به پایان برسد.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز در خصوص بازگشایی محور شمشک به دیزین هم گفت: 
شش سال بود از این محور ترددی انجام نمی شد ولی با پیگیری های انجام شده 1۰ روز است که بازگشایی 
شده و خودروهای اداره کل راهداری از آن تردد دارند و به دنبال تعریض و آسفالت آن هستیم تا مردم بتوانند 

مجدداً از آن ترددکنند.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز:عمار ایزدیار:

افتتاح ایستگاه چهارراه طالقانی تا گلشهر 
تأثیر چندانی در کاهش ترافیک ندارد

محور شمشک-دیزین پس از ۶ سال 
بازگشایی می شود

رئیس کمیسیون فرهنگی، هنری، ورزشی، 
اجتماعی و جوانان شــورای شهر کرج 
گفت: بانک اطلاعاتی کاملی از هنرمندان 

کرج در دسترس نیست. 
حجت الاسلام والمسلمین علیرضا سعیدی با اعلام 
این مطلب در بازدید از خانه هنرمندان کرج گفت: به 
سازمان فرهنگی شهرداری کرج ماموریت داده  ایم 
از طریق تعامل با سایر متولیان فرهنگ و هنر شهر 

نسبت به تکمیل این بانک، اهتمام ورزند. سعیدی با تاکید بر اهمیت و تاثیر هنر در ارتقای جایگاه انسان، تصریح 
کرد: هیچ زبانی را موثرتر از زبان هنر نمی دانم. وی در عین حال به مشکلات موجود در سازمان فرهنگی، 
ورزشــی و اجتماعی شهرداری کرج اشــاره و بیان کرد: هیچ طرح و برنامه ای بدون بهره مندی از نیروهای 
متخصص و اعتبار مناسب، به ثمر نمی نشیند. عضو شورای ششم تاکید کرد: برای ساماندهی امور فرهنگی و 
هنری شهر، باید در بخش های ستادی و بودجه، اصلاحات جدی انجام گیرد. وی از دیگر مشکلات جدی حوزه 
فرهنگ و هنر را وجود برخی موسسات و پیمانکاران خاص عنوان کرد و ادامه داد: این موسسات با لابی گری، 
باعث عدم دستیابی هنرمندان به دستمزد و محصول کار و تلاش شان می شوند. این مسئول تصریح کرد: باید 
بتوانیم به صورت مستقیم با شخص هنرمند کار کنیم. تولید اثر، باید مقصود و هدف نهایی ما باشد.وی از متولیان 

خانه هنرمندان کرج خواست با این شورا در تعامل بوده و در جلسات کمیسیون حضور داشته باشند.

حجت الاسلام سعیدی:

 بانک اطلاعاتی کاملی
 از هنرمندان کرج نداریم
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